### 2014 主日崇拜事奉輪值同工

2017 上日 次八 子 作物 匠 门 一				
	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday		
	9/21/2014	9/28/2014		
中文主席	潘志勤	張文迪		
English Presider	Michael Wray	Chris Chow		
中文講員	方向弟兄	徐肇基牧師		
English Speaker	Rev. Joshua Olds	Rev. George Hsu		
翻譯 Interpreter	陳翔輝(英)/ 賴俊傑(粵)	陳翔輝(英)/ 賴俊傑(粵)		
中文司琴 Pianist	羅鳳玲	羅鳳玲		
中文招待	梁華強*,楊青	蔣洪平*,王國歡		
Ushers	姜華,徐浩	陳舒元,阮江山		
音響 Audio Engineer	劉砥中	徐彤		
托兒Nursery	李 倩/林晉紅,羅美珍	楊青/張 躍,李林蔚		
圖書館 Library	高琳	武淑菊		
分菜同工	張葉蕾*,譚秋红	楊妙玲*,邱鈺媛		
Lunch Serving	陳雅冰,李林蔚	張 躍,郭淑瑛		
清潔同工Cleaning	高 琳,陳順民	賴俊傑,劉砥中		
保安 Security Officer	蔣洪平(S)/ 潘志勤(F)	張毅(S)/ Josh Olds(F)		
週二 Tuesday	婦女團契 Women's Bible Study Fellowship			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經Youth/Family Bible Study			

每月常費預算 宣道預算 Monthly Budget for General: \$14,000.00 for Mission: \$2,875.00

Monthly Budget for General: \$11,000.00 for Mission: \$2,075.00					
Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Aug Income	Aug Expenses	
奉獻	上週	本月已收	收入	支出	
常費 General	\$1,055.00	\$6,027.00	\$16,349.00	\$7,645.97	
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00	
宣道 Missions	\$140.00	\$1,290.00	\$1,790.00	\$625.00	
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00	

### \*你若要用股票奉獻於教會,請直接轉到 Scottrade 號碼 78452052, DTC#0705

Elder	Youth Pastor	DB Chairman
張文迪 Wen-Dyi Chang	Rev. Joshua Olds	賴俊傑 Clayton Lai
Tel: (918) 252-4886	Tel: (214) 597-8573	Tel: (918) 494-8961
wendyiandlouise@gmail.com	josh@lifeisstory.com	claytonlai.usa@gmail.con



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

屬靈恩賜的發掘和應用 Discover and Deploy Spiritual Gift

## **English Worship**

September 21, 2014 9:00AM – 10:30AM

Praise and Worship

Praise Team

Prayer

Visitors Welcome/Announcements

Michael Wray

Sharing

Offering

Hanna Winsjansen

Sermon

The Last Passover of Jesus

Rev. Olds

Mark 11:1-12, Mark 11:15-17, Mark 14:12-26

**Closing Prayer** 

Rev. Olds

Lunch & Fellowship

<sup>\*</sup>If you want to make offering through the stock: Scottrade No.: 78452052, DTC#0705

### \*\*\*報告與代禱\*\*\*

- 一. 歡迎您參加主日崇拜。感謝 Olds 牧師英文崇拜的信息和方向弟兄中文崇拜的信息。請留步到舊堂共享午餐。
- 二. 長執會和教會全體會員接受程保治弟兄的申請為本教會的傳道。教會已經發出 聘書。請為最終的結果代禱。
- 三. 若教會的弟兄姐妹們收到凡非屬本教會正式公報的任何宗教聚會的邀請,但心裡有疑慮,可向教會的牧師長老質詢和尋求引導。
- 四. 十月至十二月讀經日引已收到,請自行領取,自由奉獻。
- 五. 九月廿七日 (週六) 9-11am 是弟兄早餐會。請代禱並參加。
- 六. 如果你被聖靈感動,你願意在11月23日接受洗禮,請與張文迪長老聯絡。你若願意加入TCCC大家庭作為成員,請也與張文迪長老聯絡。
- 七.由常師母帶領的四海讀經會婦女組將在 9/27(週六班)、9/28 (週日班)開始聚會。男士組也將在同一週開始。請踴躍參加。姐妹請與陳瑛、楊妙玲連絡。弟兄請與徐浩、張毅連絡。
- 入. 2015年同工策略研討會將在(週六)十月四日下午一點到四點在教會舉行。請教 會同工們預備心參加,也請大家爲此代禱。
- 九.代禱:a) 為張文迪長老及執事會的事奉代禱;b) 為常牧師為主往來各處傳講神的話語有健康的身體代禱;c) 軟弱肢體:為 Hanna Winsjansen, Joe Waters、謝伯潤伯伯、伯母,高麗娟的母親,鍾秋實,劉姝,Michele 代禱;d) 為 Paula Umscheid 在中國的醫療宣教和在北韓的救助宣教代禱。
- 十.上主日中/英語崇拜出席人數人 159。

#### \*\*\*Announcement & Prayer Requests \*\*\*

- 1. Welcome new friends and everyone who worships with us today. Our thanks to Pastor Josh for preaching English service and Bro. Fang Xiang for preaching in Chinese service. Please stay for lunch & fellowship.
- 2. Elder/Deacon board and the entire church members have accepted Bro. Jeff Cheng's application for our new Minister. The church has sent out the offer package to Bro. Cheng. Please continue to pray for the final outcome.
- If brothers and sisters are invited to any religious meeting which is not officially announced by the church, you can always refer to the church pastor and elder for guidance.
- 4. October-December edition of Daily Bible Study is available at the lobby. Feel free to take one. Free-will offering is appreciated.
- 5. Sept. 27 (Saturday) Men's Breakfast Meeting 9-11am. Please pray for the meeting and attend.
- 6. If the Holy Spirit has moved your heart and would like to be baptized on Nov. 23rd. Please contact Elder Wen-Dyi Chang. If you would like to join the big family of TCCC as a member, please contact Elder Wen-Dyi also.
- 7. The 4C Women's Bible Reading Class will start on 9/27 (Saturday class) and 9/28 (Sunday class). For women's group please contact Ying Chen Fang or Elaine Lau. For men's group please contact Xu Hao or Sugin Tiong.
- 8. 2015 Co-worker' Strategic Meeting will be held on Saturday October 4 from 1 PM to 4 PM at church. All the church leaders please prepare your hearts to attend. Please pray for this annual event.
- 9. Prayer requests: a) Pray for Elder Wen-dyi and Deacon Board members for God's wisdom; b) Pray for Pastor Seung's health as he travels around sharing God's Word; c) Pray for the physically weak: Hanna Winsjansen, Joe Waters, Mr. & Mrs. Bai Run Xie, Sandy Lai's mother, Sunday Zhong, Moui Luu, Michele; d) Pray for Sister Paula Umscheid for her medical mission in China and rescue mission in N. Korea.
- 10. Last Sunday's Chinese/English services attendance was 159.

### 講道大網 Sermon Outlines

1. Lamb Selection Day

2. Removing the Yeast of Sin

3. The Passover Meal